

No. 4023. EUROPEAN CONVENTION ON THE EQUIVALENCE OF PERIODS OF UNIVERSITY STUDY. SIGNED AT PARIS, ON 15 DECEMBER 1956¹

N° 4023. CONVENTION EUROPÉENNE SUR L'ÉQUIVALENCE DES PÉRIODES D'ÉTUDES UNIVERSITAIRES. SIGNÉE À PARIS, LE 15 DÉCEMBRE 1956¹

RATIFICATIONS

Instruments deposited with the Secretary-General of the Council of Europe, on behalf of the following States, on the dates indicated:

ICELAND 5 April 1963
FEDERAL REPUBLIC OF
GERMANY 8 December 1964

The ratification by the Federal Republic of Germany was accompanied by the following declaration:

[TRANSLATION — TRADUCTION]

The European Convention on the Equivalence of Periods of University Study of 15th December 1956 shall also apply to the *Land* Berlin with effect from 8th December 1964, i.e., the date on which it entered into force for the Federal Republic of Germany.

Certified statement was registered by the Council of Europe on 23 May 1966.

RATIFICATIONS

Instruments déposés auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe, au nom des États suivants, aux dates indiquées:

ISLANDE 5 avril 1963
RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE
D'ALLEMAGNE 8 décembre 1964

La ratification de la République fédérale d'Allemagne était assortie de la déclaration suivante:

« La Convention européenne sur l'équivalence des périodes d'études universitaires du 15 décembre 1956 s'applique également au *Land* Berlin avec effet du 8 décembre 1964, jour de son entrée en vigueur pour la République Fédérale d'Allemagne. »

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de l'Europe le 23 mai 1966.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 278, p. 73; Vol. 286, p. 396; Vol. 355, p. 414, and Vol. 376, p. 453.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 278, p. 73; vol. 286, p. 396; vol. 355, p. 414, et vol. 376, p. 453.